
Extra krediet en garantstelling voor buitenproportionele turnhal 

Geachte voorzitter en commissieleden, 

Als voorzitter van wijkraad de Krim en de werkgroep herinrichting Pim Mulierlaan vraag ik u 

commissie, die de gemeenteraad adviseert en een nog twee weken zittend college 

controleert, om de staatssteunaanvraag voor extra krediet en een verhoogde garantstelling 

voor een turnhal waar dat volgens het bestemmingsplan niet mag, uit te stellen. 

Dit dossier begon bij wethouder Snoek, die een turnhal in het vooruitzicht stelde door de zin 

’we bouwen een turnhal’ toe te laten voegen in het coalitieakkoord ‘Duurzaam Doen’. 

De gemeente vroeg HLC haar geliefde 400 m2 grote locatie in Schalkwijk op te geven en 70 

kinderen pasten niet meer in de nieuwe opzet van de Yvonne van Gennip-hal. 

Stichting Hercules vraagt u om staatssteun middels een extra krediet en garantstelling voor 

een lening voor 45 jaar. Het gaat om in totaal 6.5 miljoen belastinggeld voor een 200-tal 

leden van de vereniging. Dat is niet conform uw eigen regels. Het wordt geen turnhal, maar 

een 4de multifunctionele sporthal in wijk te Zaanenkwartier. Daarnaast moet de gemeente 1 

miljoen reserveren om aanpassingen te maken in de openbare ruimte. 

Het bestemmingsplan uit 2020 heeft ruimte voor een 900 m2 grote sportfaciliteit op de 

beoogde locatie. Dat kan twee hoog met een doorgetrokken parkeergarage zodat alle 

stakeholders op Sportpark Pim Mulier, het Mendelcollege, woonwijk de Krim en plannen uit 

de SOR 2040 en de Orionzone Ontwikkelvisie integraal en duurzaam worden ontwikkeld. 

Al jaren zien we een eenling met oude banden bij de gemeente een droom najagen, 

gesteund door ambtenaren die als opdracht hebben die plannen geen strobreed in de weg 

te leggen. Geen participatie en onterechte geheimhouding omdat ‘iemand anders’ op die 

plek een turnhal zou kunnen willen neerzetten. U heeft die stukken wel gezien en ik daag u 

uit. Ik durf te stellen dat de businesscase een luchtballon is die binnen enkele jaren uiteen 

spat en de stad vertwijfeld achterlaat. 

Wijkraad de Krim wordt in het raadsstuk niet genoemd als stakeholder. Wij hebben gesteld 

dat de parkeerbalans waaruit wethouders citeren feitelijk te kort schiet en een onjuist en 

troebel beeld schetst. De ambtenarij wil hem echter pas inhoudelijk beoordelen als hij 

bijlage wordt van de omgevingvergunningsaanvraag. Een VO is er nog niet, evenmin als 

geotechnisch onderzoek voor extra budget vereisende benodigde hei-activiteiten. Daar 

wordt nergens aan gerefereerd en is een groot financieel risico. De door u vastgestelde 

fietstunnel naar Bloemendaal wordt onmogelijk. Een verkeers- en parkeerinfarct dreigt.  

Er is tijd nodig om extra data te verzamelen en analyseren. Het is nu aan u, commissie. 

Met dank voor de geboden tijd sta ik open voor uw vragen, Hans Pos 


